

「少年太空人體驗營」報名須知 Notes on Application for “Young Astronaut Training Camp”

1. 參加者必須年滿 12 歲（以 2026 年 1 月 1 日計算）或以上，並於 2025/26 學年，在本港全日制中學修讀中二至中六（或同等程度）。
Participants must be full-time local Secondary 2 to 6 students (or equivalent) in the 2025/26 school year and aged 12 or above by 1 January 2026.
2. 每間學校可提名最多兩位學生參加。截止提名後不可更改學生名單。
Each school can nominate up to **TWO** students. **No amendments to the student list will be allowed after the nomination deadline.**
3. 請填妥整份提名表格，透過電郵發送至acosrc@lcsd.gov.hk。電郵標題：少年太空人體驗營 2026 報名（參加者姓名）
Please submit a completed nomination form via email to acosrc@lcsd.gov.hk. **Email Subject: YATC2026 Application (candidate name)**
4. 提名期為 2026 年 3 月 3 日至 3 月 31 日（晚上 11 時 59 分截止），逾時申請恕不接納。
The nomination period is from 3 March to 31 March 2026 (ends at 11:59 pm). Late applications will not be accepted.
5. 提名遞交後，活動消息會以電郵向參加者發放，而電話則作緊急聯絡之用。請參加者經常查看電郵（包括垃圾郵件箱），負責老師須核對提名表格上所有聯絡資料均正確無誤。
After submission of nomination, all activity updates will be sent to the participants by email, and the contact number will only be used for urgent matters. Participants should check their emails frequently (including the spam folder), while the teacher-in-charge shall verify all the contact information on the nomination form.
6. 如參加者未能全程出席甄選活動，其甄選成績將會受到影響。
Participants who do not achieve full attendance at the selection activities will affect their selection results.
7. 主辦單位會於活動各階段進行攝影及錄影，並有權採用參加者的影像作教育或宣傳用途。
Photo and video shooting will take place throughout the activities. The organisers are deemed to take and use images of participants for educational and promotional purposes.
8. 透過本表格所提供的個人資料只作活動安排之用，並會存檔於本館作記錄。根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)第 18 條、第 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，您有權要求查閱及改正本表格所載的個人資料。收集所得的個人資料會於體驗營結束後一年內銷毀。
The personal data collected in this form will be used for activity arrangements only and kept by the Museum for record purpose. You have a right of access and correction with respect to your personal data on this form pursuant to Sections 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance, Cap.486. The personal data collected will be destroyed within one year after completion of the training camp.
9. 如對是次活動有任何異議或爭議，主辦單位保留最終決定權，包括隨時暫停、更改或終止活動及修改有關規則之權利。
In the event of any disagreement or dispute over the activities, the decisions of the organisers shall be final. The organisers are entitled to suspend, change or terminate the activities and amend the relevant rules.
10. 如有查詢，請電郵至acosrc@lcsd.gov.hk與本館職員聯絡。
For enquiries, please contact the Museum staff by email at acosrc@lcsd.gov.hk.